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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A kültéri vadtartás veszteségeit is enyhíti az állam? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy korábbi, K/13698 . számú . írásbeli kérdésemben már kitértem a hazai szárnyas
feldolgozóüzemek problémájára. Azonban a madárinfluenza magyarországi jelenléte újabb
kérdéseket vetett fel . Mindezidáig 11 megyében, 83 vadmadárból mutatták ki a vírust, enne k
eredményeként mintegy 3 millió baromfit kellett leölni. Az állami kártalanítás jelenleg is
zajlik, ennek gyorsaságán még b őven van mit javítani . A kényszer lépések azonban nem csak
a baromfitelepeket érinti, hanem a kültéri vadtartást is. Ezen telepek üzemeltető i viszont nem
kaptak megfelelő tájékoztatást arra vonatkozóan, hogy az állam kártalanítás milyen módo n
vonatkozik rájuk.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a kültéri vadtartásban (pl .
fácán, vadkacsa) érdekelt cégek, magánszemélyek milyen módon részes űlhetnek az
állami kártalanításból?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. február 6 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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